
 VERSLAG - concept 
Algemene Ledenvergadering Uitvaartvereniging ‘Memento Mori’.  
 
Nummer: 2021 
Datum: woensdag 20 oktober 2021. Plaats: Zalencentrum ‘De Lantearne’ om 20.00 uur 

   Actie of 
besluit 

21 01  Opening 
Voorzitter Hager opent de vergadering om 20.00 uur met een woord van welkom en is 
blij dat de leden weer bijeen kunnen zijn in deze setting voor het eerst in 2 jaar.  
Het is een turbulente periode geweest, er is veel werk verzet. Door de veelheid aan 
werk kwam de respons soms mogelijk wat zakelijk over, waarvoor op deze plek 
nogmaals om begrip wordt gevraagd. 
 

 

21 02  Mededelingen 
• André Koopmans, de nieuwe beheerder, is helaas afwezig, hij had zich hier 

graag even voorgesteld. 
• Er zijn nog steeds veel rechthebbenden niet in beeld. Er zal zeker niet meteen 

geruimd worden, er zitten echter nog wel wat formele zaken aan vast die 
geregeld moeten worden. 

• Voor 2022 staat het werven van nieuwe leden op de agenda, het bestuur ziet 
toch wel een teruggang in het ledenaantal. Met deze actie willen we onder de 
aandacht brengen, dat het lidmaatschap best aantrekkelijk is. 

• Ook in 2022 wordt nog doorgewerkt aan het optimaliseren van de begraaf-
plaats administratie en de rechthebbende administratie. Tevens wordt er een 
start gemaakt met de inrichting van de begraafplaats. 
 

 
 

21 03  Notulen ledenvergadering 15 mei 2019 
Tekstueel: Geen opmerkingen. 
Naar aanleiding van: niets, bij deze zijn de notulen vastgesteld en goedgekeurd.  
Met dank aan de notuliste. 
 

 
 
 
 

21 04  Jaarverslag 2019 
Tekstueel: geen opmerkingen 
Naar aanleiding van: Het jaarverslag wordt zonder verdere opmerkingen vastgesteld. 
Met dank aan de secretaris. 
 
• Namen overledenen 2019 
De namen van de overleden leden worden door voorzitter Hager voorgelezen. 
Er zijn 30 leden overledenen (14 mannen en 16 vrouwen). De gemiddelde leeftijd van 
overlijden was in 2019: 78 jaar. 
 
Jaarverslag 2020 
Tekstueel: geen opmerkingen 
Naar aanleiding van: Het jaarverslag wordt zonder verdere opmerkingen vastgesteld. 
Met dank aan de secretaris. 
 
• Namen overledenen 2020 
De namen van de overleden leden worden door voorzitter Hager voorgelezen. 
Er zijn 34 leden overledenen (13 mannen en 21 vrouwen). De gemiddelde leeftijd van 
overlijden was in 2020: 77,4 jaar. 
 
Er zal in samenwerking met de Twenthe actie ondernomen worden om nieuwe (jonge) 
leden te werven voor de vereniging gezien de terugloop van het ledenaantal. 
Door de gemeente wordt geen informatie verstrekt aan nieuwe inwoners over de 
mogelijkheid om lid te worden, mogelijk kan dit niet op basis van de privacy 
wetgeving, dit wordt nog nader onderzocht. 

 



   
 2 

21 05  Vaststellen jaarrekening 2019 
De jaarrekening wordt door penningmeester Dijkstra toegelicht. 
Allereerst een woord van dank aan Jelle Dam voor het bijhouden van de boekhouding. 
Ten eerste de begraafplaats. Er is een klein positief resultaat van € 1.599,-.  
De kosten van de grafdelver worden 1 op 1 doorberekend. De kosten voor de 
hovenier zijn aanzienlijk € 21.236,-. Deze kosten zullen in het vervolg mede door het 
incasseren van de onderhoudsbijdrage worden gedekt. 
 
Bij het exploitatieoverzicht van de vereniging is een negatief resultaat te zien.  
Het saldo van ledenopbrengsten is € 31.155,-. De opbrengsten van de aula zijn hierin 
ook opgenomen. Het negatieve resultaat ligt in lijn met de begroting gezien de 
afschrijving op de investeringen voor de aula. 
 
Aansluitend volgt een toelichting op de balans over 2019. Hieruit blijkt, dat er 
voldoende liquide middelen zijn binnen de vereniging, kortom de vereniging is gezond. 
 

 

21 06  Vaststellen jaarrekening 2020 
Ten eerste wederom de begraafplaats. De opbrengsten zijn hoger dan begroot. Er is 
een behoorlijke investering gedaan in de administratie kosten, met name als gevolg 
van de rechthebbende administratie. Voor het eerst is de onderhoudsbijdrage 
geïncasseerd. Ondanks dat komen we nog steeds niet uit met de kosten. 
Wel is er een positief resultaat van € 17.170. 
 
Het exploitatieoverzicht van de vereniging ligt in lijn met de begroting. De aula 
voorziet duidelijk in behoefte gezien het aantal opbaringen in 2020.  
 
Aansluitend volgt een toelichting op de balans over 2020. Ook hier is duidelijk te zien, 
dat de positieve ontwikkelingen uit 2019 zich voortzetten in 2020.  
 
Hiermee worden de jaarrekeningen over de jaren 2019 en 2020 vastgesteld. 
 
De voorzitter bedankt de penningmeester voor de toelichting. 
 

 

21 07  Verslag kascommissie 
De kascommissie bestaat dit jaar uit Albert Helfrich en Sietse Dalstra. Albert leest de 
verklaring van de kascommissie voor. Hierin wordt meegedeeld, dat bij de controle van 
de cijfers geen onvolkomenheden zijn geconstateerd. De kascommissie stelt aan de 
vergadering voor, het bestuur en in het bijzonder de penningmeester ‘decharge’ te 
verlenen voor het gevoerde financiële beleid in 2019 en 2020. Dit voorstel wordt 
unaniem door de vergadering aangenomen. Daarmee is de financiële verslaglegging 
vastgesteld. 
 
Dank aan de penningmeester en Jelle Dam voor het voeren van de administratie. 
 

 

21 08  Benoeming nieuw kascommissielid 
Albert Helfrich neemt afscheid van de kascommissie, dank voor zijn inzet, als opvolger 
wordt Harm Feitsma benoemd als nieuw kascommissielid. 
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21 09  Vaststellen, contributie, administratiekosten, vergoeding materialen en  
begroting 2022 
Het woord is wederom aan penningmeester Dijkstra.  
De begroting voor 2021 is formeel niet goedgekeurd door de vergadering,  
Deze begroting is al in werking en wordt nu toegelicht zodat er goedkeuring kan 
worden gevraagd. Er is voor 2022 geen tekort begroot voor de begraafplaats. Het zijn 
allemaal reguliere kosten. Het verwachte resultaat voor 2021 is € 125, het verwachte 
resultaat in 2022 is € 4875,-. 
 
Het voorstel voor de verhoging is verwerkt in de begroting. Concreet gaat dit om de 
verhoging van de administratiekosten naar € 350,- bij een uitvaart voor leden en niet-
leden en de vergoeding van € 150,- voor het gebruik van materiaal voor leden en 
niet-leden. Hierdoor worden de kosten transparant.  
  
De leden gaan hiermee akkoord. De begrotingen voor de begraafplaats 2021 en 2022 
alsmede bovenstaande aangepaste tarieven zijn hierbij vastgesteld. 
 
Hierna wordt de begroting van de vereniging besproken. Het resultaat van 2021 komt 
uit op € 250,- en voor 2022 € 1000,-, dit is niet echt ruim. In de begroting van 2022 
is de contributieverhoging verwerkt. Om de continuïteit van de vereniging te blijven 
waarborgen, is deze verhoging noodzakelijk.  
Gezien het saldo van de reserves zou een verhoging niet nodig moeten zijn, maar het 
is niet de bedoeling om de vereniging te laten interen op het vermogen.  
Helaas is er nu geen inkomen qua rentebaten. Het is wel een uitdaging om zo 
optimaal mogelijk met het geld om te gaan. Het bestuur wil graag een blijvende 
positieve situatie behouden. Deze middelen worden wel aangewend voor de vereniging 
zoals de realisatie van de aula. Het bestuur wil ook de kosten zo laag mogelijk 
houden.  
 
Op de vraag wat er is afgesproken over het onderhoud, wordt aangegeven, dat dit 
wekelijks plaatsvindt. Het blijkt dat het maaien soms slordig wordt gedaan, hier zal 
naar gekeken worden.  
 
Voorstel verhoging contributie per 1 januari 2022 naar € 22,-. 
De leden gaan hiermee akkoord. De begrotingen voor de vereniging voor 2021 en 
2022 zijn hierbij vastgesteld. 
 
Vanuit de vergadering wordt gevraagd, of het mogelijk is om de cijfers vooraf in te 
kunnen zien?  
Hier zal voor de komende ALV naar gekeken worden. Dit zou via een code kunnen, 
op een afgeschermd deel van de site, de cijfers kunnen niet publiekelijk op de site 
worden gezet. 
 

 

21 10  Bestuursverkiezing 
• Aftredend en herkiesbaar; de heer Wolter Postma. 

De heer Postma heeft zijn functie als secretaris neergelegd. Er is door de 
hoeveelheid werk een te grote wissel getrokken op zijn inzet. Wel zal hij als 
bestuurslid de coördinatie blijven houden van de rechthebbende administratie 
en de implementatie van de uitvaartagenda. Conform voorstel aan de 
vergadering wordt Renske Hoekstra formeel benoemd als secretaris. 
Er is een nieuwe beheerder, in de persoon van André Koopmans, gevonden 
die tevens het grafdelven doet.  
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Aangezien hij in dienst is van de vereniging kan hij geen zitting nemen in het 
bestuur met het oog op belangenverstrengeling. 
Voor de afhandeling van praktische zaken wordt een commissie van beheer 
gevormd die rapporteert aan het bestuur. 
Renske zal de formele functie van secretaris op zich nemen met uitvoerende 
ondersteuning van NEY-support. 

• Aftredend en niet herkiesbaar; de heer Wieger Riemersma 
Op deze plek spreekt de voorzitter een woord van dank uit voor de enorme 
inzet van de heer Riemersma als beheerder van de begraafplaats.  
Op een later moment zal op gepaste wijze afscheid worden genomen door 
het bestuur. 

• Voorstel nieuw bestuurslid. 
Deze functie is nog vacant, er is mogelijk wel een kandidaat gevonden, maar 
dat kan op dit moment nog niet geformaliseerd worden. 
 
De vergadering gaat unaniem akkoord met deze voorstellen. 

 
21 11  Verslaglegging activiteiten 

De voorzitter maakt melding van de volgende projecten; 
• Aula 

Is al aan de orde geweest, hier wordt dankbaar gebruik van gemaakt en is 
een mooie voorziening voor het dorp. 

• Begraafplaats 
Zoals aangegeven, is er een nieuwe beheerder die samen met Roel Veenstra 
de dagelijkse gang van zaken inmiddels heeft opgepakt. 
De uitbreiding is nog niet helemaal af, er wordt gestreefd naar een uniforme 
uitstraling van de begraafplaats in combinatie met een beplantingsplan. 

• Stand van zaken meldplicht 
De meldplicht is op 1 mei 2018 gestart en duurt, conform de wettelijke plicht, 
tot 1 mei 2023. Er zijn nog veel graven zonder rechthebbende, daarom staan 
er nog veel bordjes. Als niemand zich heeft gemeld binnen deze termijn 
vervallen deze graven aan de vereniging. Daarna zal het bestuur in de 
ledenvergadering een voorstel doen voor het vervolg en wat er dan met de 
betreffende graven zal moeten gebeuren. Dit zal ook worden voorbereid in de 
beheerscommissie die het daarna eerst zal voorleggen aan het bestuur. 
Op dit moment zijn nog niet alle nieuwe grafaktes teruggestuurd. Deze worden 
verwerkt door Jannie Rotiné die vanaf begin dit jaar via Nijboer Uitvaartzorg 
als betaalde kracht deze taak op zich heeft genomen.  
Concreet moeten wat deze aktes betreft nog 94 mensen reageren.  

• Uitvaartagenda / BAM 
Dit betreft de automatisering van de administratie. Hierdoor kunnen de 
wettelijke verplichtingen gewaarborgd worden. Met name het aanschrijven van 
de leden die tegen de afloop van de wettelijke termijn aan zitten worden 
gesignaleerd in dit systeem. Echter door de wet op de privacy is het soms 
lastig om de actuele adresgegevens te achterhalen. 
Door de uitvaartagenda kan tevens de registratie van de wensen bij een 
overlijden geautomatiseerd worden verwerkt, dit is minder foutgevoelig.  
Het systeem wordt binnenkort in gebruik genomen. 
Er is inmiddels veel werk uitgevoerd achter de schermen, waardoor we nu een 
aardig eind op weg zijn in dit proces. 
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21 12  Rondvraag 
De heer Schiere; geeft aan, dat hij een van de leden is, die een beetje buiten beeld 
is geraakt. Maar wil het bestuur complimenteren met het vele werk dat is verricht en 
de correcte, manier waarop alles is georganiseerd, hij is ervan onder de indruk. 
De heer Helfrich; de nieuwsbrief wordt toegestuurd naar alle leden via de post of via 
de mail. Het is wel belangrijk om jaarlijks iedereen via de post aan te schrijven en 
telkens te attenderen op de actualiteit van de gegevens. Mogelijk kan de nieuwsbrief 
met een briefkaart toch jaarlijks per post worden toegezonden aan alle leden zodat 
dit niet naar de achtergrond verdwijnt. 
De heer De Vries; hoe vaak is er een schouw? Er was nl. schade aan een 
monument, dit is opgelost via de beheerder. 
Als er in het steenfonds een bedrag gestort is voor afkoop van het onderhoud, dan 
worden deze graven ieder jaar formeel geschouwd. Bij alle overige graven is dit niet 
het geval. Als er iets wordt geconstateerd wordt dit wel gemeld bij de rechthebbende.  
De heer Dalstra; als er technische vragen zijn over begraven, urnen etc. waar kunnen 
die gesteld worden? Het bestuur is hiervoor aanspreekbaar. 
Mevrouw De Jong; is tevreden over hoe het gaat, complimenten voor de presentatie. 
 

 

21 13  Sluiting 
De voorzitter sluit de vergadering om 21.51 uur.  
 

 

 
 


